
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 631
van ELS STERCKX
datum: 12 juni 2023

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Dierenwelzijnswet  -  Overtredingen

De overtredingen op de dierenwelzijnswet worden bijgehouden in de centrale databank 
van het College van procureurs-generaal. De databank is gebaseerd op de registraties 
van de correctionele afdelingen van de parketten en van de griffies van de rechtbank van 
eerste aanleg. 

1. Hoeveel overtredingen rond dierenwelzijn werden de laatste vijf jaar doorgestuurd 
naar de parketten? Graag een overzicht per type en per parket.

2. Hoeveel van die overtredingen hebben geleid tot seponering? Graag een overzicht 
per type en per parket.

3. Hoeveel van die overtredingen zijn nog in behandeling? Graag een overzicht per 
type, per parket en per jaar.

4. Hoe evalueert de minister deze cijfers?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 631 van 12 juni 2023
van ELS STERCKX

1. Processen-verbaal worden veelal door de opstellers naar de parketten doorgestuurd, 
dat wil zeggen zowel door politie als door de inspecteurs van Dierenwelzijn Vlaanderen. 
Ik heb bijgevolg geen totaalbeeld van alle pv’s die doorgestuurd werden.

2-3.Voor processen-verbaal die door Dierenwelzijn Vlaanderen naar de parketten 
verzonden worden, wordt telkenmale gevraagd op de hoogte gehouden te worden 
van het gevolg dat eraan gegeven wordt. Jammer genoeg wordt deze feedback nog 
niet altijd gegeven. We hebben onze samenwerking met de parketten de laatste jaren 
al sterk kunnen verbeteren en willen in de toekomst onder meer op dit punt een nog 
betere samenwerking. 

4. Ik betreur uiteraard dit gebrek aan gegevens, dat alleszins  opgevangen zal worden 
door de nieuwe databank waaraan momenteel gewerkt wordt.


